

## **LACTOSE INTOLERANCE DAN ALAHAN SUSU LEMBU (CMPA)**

Kedua-dua jenis alahan ini sama seperti G6PD boleh diubat! Kanak-kanak yang mewarisi penyakit keturunan T.B dari generasi terdahulu adalah pengidap penyakit alahan ini. 95% kanak-kanak yang mengalami masalah di atas boleh minum susu lembu tanpa sebarang alahan setelah mendapat rawatan Homeopathy. Ini adalah fakta.

## **HYPERAKTIF ADD (ATTENTION DEFICIT DISORDER)**

65 % pesakit hiperaktif ADD berjaya dirawat dengan Homeopathy. Kanak-kanak yang diberi ubat Ritalin tidak lagi memerlukan ubat tersebut dan menjadi berdisiplin setelah mendapat rawatan. Mereka menjadi normal seperti kanak-kanak lain dan daya pemikiran mereka tidak terjejas malah menjadi lebih bijak dan cergas. Ini adalah fakta dari pengalaman selama 20 tahun

## **SEMBELIT KRONIK**

Wanita yang mengalami sembelit sejak dari kecil adalah calon terbaik untuk mendapat penyakit kanser nila berusia 40 tahun ke atas. Ini kerana sembelit dan kanser adalah dua penyakit keturunan dari rumpun yang sama. Percaya atau tidak! 95% sembelit kronik yang tidak pernah baik setelah diubat dengan berbagai jenis rawatan berjaya dirawat dengan Homeopathy. Rawat sembelit anda untuk mencegah penyakit kanser dari berlaku. Alami sendiri rasa selesa dan segar bila dapat membuang air besar setiap hari!

## **DYSLEXIA**

95% kanak-kanak dyslexia dapat membaca dan mendapat markah yang baik dalam peperiksaan setelah mendapat rawatan homeopathy. Perkara paling mengembirakan ibu bapa ialah bila markah merah anak mereka bertukar menjadi markah biru, 85% dyslexia dikalangan kanak-kanak berpunca dari kekurangan oksigen ke otak kerana lemas semasa bersalin disebabkan kecuai. Rawatan Homeopathy memulihkan semula sel-sel otak membolehkan kanak-kanak dyslexia menjadi normal dan bijak seperti kanak-kanak lain

## **DIABETIS**

80% pesakit diabetes yang dikatakan terpaksa dipotong kaki kerana berkudis dan akan mengalami gangrene berjaya dirawat dengan Homeopathy. Kudis pesakit diabetes boleh dirawat sehingga pulih untuk mengelakkan pemotongan kaki. Ini penting kerana pesakit kencing manis yang telah dipotong kaki tidak boleh hidup lama. Semua doktor tahu hal ini. Kesedihan kerana kehilangan kaki menyebabkan penyakit kencing manis semakin merebak dan pesakit mati dalam tempoh 2 - 5 tahun. Fakta ini adalah dari pengalaman. Ingat! 80% pesakit kencing manis tidak perlu dipotong kaki. Mahu melihat foto visual kaki yang telah sembuh dirawat? Talifon nombor yang tertera.

## **MIGRAIN**

95% pesakit migrain kronik berjaya dirawat dengan Homeopathy. Kenyataan migrain tidak ada ubat tidak benar! Pengambilan pain killer untuk mengurangkan migraine dengan berterusan boleh menimbulkan berbagai jenis penyakit lain yang lebih serius seperti kerosakan buah pinggang sedangkan migrain anda tidak juga hilang. Bayangkan betapa sengsaranya bila terpaksa menerima haemodialisis 4 jam 2 kali seminggu. Wang yang patut anda gunakan untuk tujuan lain terpaksa digunakan untuk membayar kos haemodialisis. Anda tentu menjadi bertambah migrain. Cuba Homeopathy. Anda tidak rugi. Fakta ini dari pengalaman.